
Møteprotokoll

Utvalg: Hovedutvalg oppvekst og kultur
Møtested: Teams
Dato: 27.01.2021
Tid: Kl. 18:00

Følgende medlemmer møtte Parti
Stine Karin Bjelland AP
Svein Aamelfot AP
Monika Håstø FRP
Nina Ve Sæbø H
Roald Alsaker H
Per Magnus Mannes KL
May Synnøve Rygh KRF
Wenche Lindtner SP
Øivind-Andreas Kolstø V

Møtenotater:
Til stede: 9 representanter
Fra administrasjonen møtte kommunalsjef Bjørn Andersen.
Elin Davidsen fra politisk sekretariat møtte som sekretær.

Innkalling godkjent.
Spørsmål/saker meldt under samlesak for spørsmål.
Saksliste deretter godkjent.

Stine K. Bjelland (Ap) og Per Magnus Mannes (KL) ble valgt til å godkjenne protokollen sammen med
møteleder.

Møtet slutt kl. 18.45

Underskrifter:

Wenche Lindtner (Sp) Stine K. Bjelland (Ap) Per Magnus Mannes (KL)

Sign. Sign. Sign.
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001/21 Budsjett 2021 - Oppvekst og kulturetaten 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar budsjett 2021 for oppvekst- og kulturetaten jf. 
saksutredelsen. 
 
27.01.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Innstilligen enstemmig vedtatt. 
 
HOK - 001/21 Vedtak: 
Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar budsjett 2021 for oppvekst- og kulturetaten jf. 
saksutredelsen. 
 
 
 

002/21 Reiselivsplan 2021-2024 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre vedtar den fremlagte reiselivsplan for 2021-2024: «Ansvarlig 
destinasjonsutvikling: Et godt sted å bo er et godt sted å besøke!». 
2. Budsjett og ressurser er allokert hos tiltaksansvarlige. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser 
vil bli fremmet i budsjettbehandling det aktuelle år. 
 
27.01.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
HOK - 002/21 Vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre vedtar den fremlagte reiselivsplan for 2021-2024: «Ansvarlig 
destinasjonsutvikling: Et godt sted å bo er et godt sted å besøke!». 
2. Budsjett og ressurser er allokert hos tiltaksansvarlige. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser 
vil bli fremmet i budsjettbehandling det aktuelle år. 
 
 
 

003/21 Handlingsplan for folkehelse 2021-2023 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 
Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg administrasjon - 20.01.2021 - 001/21 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 
Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg helse og omsorg - 20.01.2021 - 002/21 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 
19.01.2021 Eldrerådet 
 
Behandling 
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Eldrerådet støtter enstemmig innstillingen. 
 
ELD - 002/21 Vedtak: 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 
19.01.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen. 
 
RFM - 002/21 Vedtak: 
Rådmannens forslag til vedtak: 
 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 
20.01.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Hukommelsesteam, foreslått av Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 
Forslag fremmes av Lillian Levik Løndalen på vegne av Karmøylista. 
 
Folkehelseplan Side 18. Foreslår et nytt punkt i skjema: 
Tiltak: Hukommelsesteam og besøksvenn. Fremdrift: pågående/midlertidig redusert. Videreføre og 
utvikle som følge av økende forekomst av demens. Ansvar: Sektor forvaltning helse og omsorg. 
 
 
Levik Løndalen (KL) fremmet sitt forslag.  
 
Innstilling vedtatt med 6 stemmer mot 3 stemmer for forslaget fremsatt av Levik Løndalen (KL 2, H 
1).  
 
HHO - 002/21 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 
20.01.2021 Hovedutvalg administrasjon 
 
Behandling 
Levinsen (SV) foreslo følgene: 
Mål/Tiltak i Handlingsplanen for Folkehelse: Målsetting om at familier, spesielt barn som pårørende 
har et lavterskeltilbud som kan gi dem hjelp i akutte vanskelige perioder i livet, der noen er alvorlig 
syk, eller i forbindelse med dødsfall i nære relasjoner. Dette gjøres i samarbeid med skoler, 
barnehager og kommunens samarbeidspartnere innenfor profesjonelle lavterskeltilbud som 
Kreftomsorg Rogaland kan gi familiene. 
 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
Levinsens forslag ble ikke realitetsbehandlet. 
 
HUA - 001/21 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 

27.01.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
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Behandling 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
HOK - 003/21 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 
 
 

004/21 Leve hele livet i Karmøy (2021-2023) 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

1. Karmøy kommunestyret vedtar plan for Leve hele livet i Karmøy (2021-2023). 
2. Behov for ressurser knyttet til gjennomføring av konkrete tiltak i planen vurderes i forbindelse 

med årlige budsjett- og økonomiplaner. 
3. Planen integreres i det øvrige kommunale planverket. 

 
19.01.2021 Eldrerådet 
 
Behandling 
Eldrerådet støtter enstemmig innstillingen og ber om at eldrerådet kontinuerlig blir holdt underrettet 
om saken. 
 
ELD - 006/21 Vedtak: 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

1. Karmøy kommunestyret vedtar plan for Leve hele livet i Karmøy (2021-2023). 
2. Behov for ressurser knyttet til gjennomføring av konkrete tiltak i planen vurderes i forbindelse 

med årlige budsjett- og økonomiplaner. 
3. Planen integreres i det øvrige kommunale planverket. 

 
19.01.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Nordbø viste til prosjekt Livsglede i sykehjem og anbefalte å utvide dette til historieformidling for å få 
levende bygder på tvers av generasjoner og kom med følgende innspill: 
Rådet ynskjer i samarbeid med kommunen å setje eit sterkare fokus på historia vår. Eldre døyr og ein 
registrerer at yngre går glipp av livserfaring, historie, sagn og soger, fordi menneske no møtes 
skjeldnare. Det er viktig at slikt blir videreformidla imellom generasjonar, dette er enda viktigare no i 
ein pandemi. I ein situasjon kor dei eldre ikkje møter yngre pga. restriksjonar, blir det enda synlegare 
kva ein går glipp av. 
Verdifull tid imellom unge og eldre, historieformidling, relasjonar imellom generasjonar. Kor kjem ein 
frå, kven er ein.? Psykisk helse for alle generasjonar i Karmøy. 
Ein pandemi er øydeleggjande på mange måtar, eit nettbrett kan aldri erstatte relasjonen imellom 
ung og eldre, historia fortalt i ekthet. 
Ei lita velforening på Sandhåland har saman med Skudenes seniornett, starta eit prosjekt kor 
forskjellige historie tema har blitt og vil bli belyst. Ein knytter opp lokal befolkninga til temaer som: 
tidleg busettjing, jordbruk og fauna på vestsida, fiske, utvandringa til Amerika, krigens dagar, 
Alaskafiskere osv. Modellen kor bygdas historie blir gjort levande i form av bilder, fortellingar fortalt 
av gjenlevande, samler fulle hus på bedehuset i bygda. Dette er med på å skape levende bygder. 
Rådet vil be hovedutvala for oppvekst og kultur samt helse og omsorg om å ta initiativ til at historia 
blir viderefortalt. Der kan være mange måtar å gjere dette på, kom gjerne med innspel og forslag i 
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dette viktige arbeidet. 
Budal foreslo: 
Eldre kan inviteres til skolene for historieformidling. 
Rådet ønsker at saksbehandler Pål Nygård orienterer om Leve hele livet i Karmøy i møtet 9. mars. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen med følgende 
tilleggspunkt 4: 
4. Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne viser til prosjektet Livsglede i sykehjem og 
anbefaler at det også legges til rette for å få levende bygder på tvers av generasjoner bl.a. ved å 
invitere eldre til skolene for historieformidling. 
Rådet ynskjer i samarbeid med kommunen å setje eit sterkare fokus på historia vår. Eldre døyr og ein 
registrerer at yngre går glipp av livserfaring, historie, sagn og soger, fordi menneske no møtes 
skjeldnare. Det er viktig at slikt blir videreformidla imellom generasjonar, dette er enda viktigare no i 
ein pandemi. I ein situasjon kor dei eldre ikkje møter yngre pga. restriksjonar, blir det enda synlegare 
kva ein går glipp av. 
Verdifull tid imellom unge og eldre, historieformidling, relasjonar imellom generasjonar. Kor kjem ein 
frå, kven er ein.? Psykisk helse for alle generasjonar i Karmøy. 
 
Ein pandemi er øydeleggjande på mange måtar, eit nettbrett kan aldri erstatte relasjonen imellom 
ung og eldre, historia fortalt i ekthet. 
 
Ei lita velforening på Sandhåland har saman med Skudenes seniornett, starta eit prosjekt kor 
forskjellige historie tema har blitt og vil bli belyst. Ein knytter opp lokal befolkninga til temaer som: 
tidleg busettjing, jordbruk og fauna på vestsida, fiske, utvandringa til Amerika, krigens dagar, 
Alaskafiskere osv. Modellen kor bygdas historie blir gjort levande i form av bilder, fortellingar fortalt 
av gjenlevande, samler fulle hus på bedehuset i bygda. Dette er med på å skape levende bygder. 
Rådet vil be hovedutvala for oppvekst og kultur samt helse og omsorg om å ta initiativ til at 
historia blir viderefortalt. Der kan være mange måtar å gjere dette på, kom gjerne med innspel og 
forslag i dette viktige arbeidet. 
 
RFM - 006/21 Vedtak: 
 
 
20.01.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Nytt punkt på side 25 i Leva hele livet, under overskrift: Avlastning og støtte til pårørende., foreslått 
av Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 
 
HHO vedtar følgende tilleggspunkt: 
 
Opprinnelig tekst: Kommunens ansatte formidler informasjon om ulike pårørendekurs, blant annet i 
regi av Helse Fonna. 
Kommunens kreftkoordinator er en viktig støttespiller for både de som er rammet av kreft i tillegg til 
pårørende. 
Forslag til nytt punkt i tillegg til opprinnelig tekst: Hukommelsesteamet er viktige støttespillere for de 
som rammes av demens og deres pårørende. 
Forslaget fremmes av Lillian Levik løndalen på vegne av Karmøylista 
 
 
Forslag til vedtak om nytt punkt i "Leva hele livet" side 3., foreslått av Lillian Levik Løndalen, 
Karmøylista 
 
Opprinnelig tekst: Vi forventer at flere vil trenge hjelp fra helse- og omsorgstjenestene, gjerne også 
komplekse tjenester. På den annen side vil antall personer i yrkesaktiv alder synke. Hele samfunnet 
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må derfor tenke nytt. Den enkelte må ta vare på egen helse og i størst mulig grad tilrettelegge 
hjemmet sitt for alderdommen. Eldre som er i stand og som har lyst til å være aktive, bør få 
muligheten. Det vil være “vinn-vinn” for den enkelte og samfunnet. 
 
Forslag til tekst i tillegg til den opprinnelige: For personer som utvikler demens og deres pårørende er 
veiledning fra kompetent personale helt nødvendig. Dette kan medføre at pårørende klarer å stå i 
omsorgsoppgavene og den demente kan bo hjemme lengre. 
 
Befolkningsprognose personer som utvikler demens i Karmøy kommune 2020-2050 
2020 2025 2030 2040 2050 
768 909 1086 1469 1783 
(kilde: demenskartet.no) 
 
Forslaget fremmes av Lillian Levik Løndalen på vegne av Karmøylista 
 
 
 
Forslag til tillegg i tekst "leva hele livet" side 12, foreslått av Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 
Opprinnelig tekst: Utfordringer Leve hele livet omtales av fylkesmannen som en samfunnsreform. De 
demografiske endringene som samfunnet vårt opplever fremover, er kommunen nødt til å ta i 
betraktning. Kommunens økonomi blir strammere, det blir betydelig flere eldre, Foreslår at HHO 
vedta ekstra tekst som presenteres i parentes: (antall personer med demens øker betydelig) og antall 
personer i yrkesaktiv alder synker. 
 
Forslaget fremmes av Lillian Levik løndalen på vegne av Karmøylista 
 
 
Forslag tilleggspunkt på side 30  "leva hele livet" under overskriften: Tiltak under hovedmål 2: Trygge 
helse- og omsorgstjenester, foreslått av Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 
 
HHO vedtar tilleggspunkt i skjemaet tiltak side 30 med følgende ordlyd: 
 
Det tas sikte på å være fremoverlent i forhold til prognosene om en stadig økning av demente i 
kommunen, der en satser på lavterskeltilbud, frivillighet i tillegg til offentlige tjenester. 
 
Tiltak: Hukommelsesteamet er et lavterskeltilbud som bidrar til kartlegging og tidlig utredning av 
demente, de veileder både den demente og de pårørende. I tillegg driver Hukommelsesteamet 
aktivitetssvenn i samarbeid med frivillighetssentralene, der målet er å forebygge ensomhet for 
demente. Mange som utvikler demens opplever personlighets endringer og funksjonstap, noe som 
kan medføre utrygghet og økt behov for støtte. Ved å bruke lavterskeltilbud i samarbeid med 
frivilligheten og de kommunale tilbudene kan flere leve et godt liv i en ny situasjon. 
 
Oppstart: Pågående, men redusert pga. nedskjæringer. 
 
Økonomi: Vurderes i forbindelse med de årlige budsjettene 
Forslag fremmet av Lillian Levik Løndalen på vegne av Karmøylista 
 
 
Levik Løndalen (KL) fremmet sine 4 forslag.  
 
Avstemningen ble fortatt ved at man satt innstillingen opp mot forslagene fremsatt av Levik Løndalen 
(KL) i sin helhet. Dersom innstillingen fikk flertall, ville alle forslagene fremsatt av Levik Løndalen (KL) 
falle og det følgelig ikke være nødvnedig å stemme for hvert av forslagene.  
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Innstilling vedtatt med 6 stemmer mot 3 stemmer for forslag fremsatt av Levik Løndalen (KL 2, H 1). 
Forslagene fremsatt av Levik Løndalen (KL) falt.  
 
 
HHO - 003/21 Vedtak: 
 

1. Karmøy kommunestyret vedtar plan for Leve hele livet i Karmøy (2021-2023). 
2. Behov for ressurser knyttet til gjennomføring av konkrete tiltak i planen vurderes i forbindelse 

med årlige budsjett- og økonomiplaner. 
3. Planen integreres i det øvrige kommunale planverket. 

 
27.01.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
HOK - 004/21 Vedtak: 

1. Karmøy kommunestyret vedtar plan for Leve hele livet i Karmøy (2021-2023). 
2. Behov for ressurser knyttet til gjennomføring av konkrete tiltak i planen vurderes i 

forbindelse med årlige budsjett- og økonomiplaner. 
3. Planen integreres i det øvrige kommunale planverket. 

 
 
 

005/21 Samlesak for referatsaker 
 
 
27.01.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
 
 
HOK - 005/21 Vedtak: 
Referatsaken tatt til etteretning. 
 
 
 
 

006/21 Samlesak for spørsmål 
 
 
27.01.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 

1. Alsaker (H) stilte spørsmål om framdriftsplan Vea skole.  
Kommunalsjefen orienterte om status. Ferdigstillelse august 2024. 
 

1. Mannes (KL) stilte spørsmål vedrøende situasjonen ved KVOS. Han uttrykte bekymringer 
angående timer og norskopplæring. 
Kommunalsjefen svarte at det er god dialog med KVOS. Det arbeides med å finne nok 
praksisplasser til elevene. Teknisk etat og oppvekst og kulturetaten stiller med praksisplasser. 
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1. Aamelfot (Ap) uttrykte beundring og takknemlighet og ønsker å gi hønnør til alle de som 
jobber i skoler og barnehager i denne vanskelige pandemisituasjonen. 
 

1. Bjelland (Ap) viste til hun var oppnevnt som SU representant ved flere skoler, men var innkalt 
til kun 1 møte i denne perioden. Hun oppfordrer SU til å holde møter digitalt. 
Mannes (KL) som også er oppnevnt som SU representant bekreftet at det var svært stille på 
møtefronten i SU. Han er i tillegg oppnevnt som represetant  i Åkrehamn kystmuseum. Heller 
ikke her var han nnkalt til styremøter og stilte spørsmål om det var informert om valgene til 
aktuelle utvalg/styrer. Han viste til generelt manglende innkalling i slike verv. 
Skolene har fått beskjed om at nye SU representanter er oppnevnt. Administrasjonen sjekker 
når det gjelder oppnevning i verv ved museer m.m. 

 
 
 
 


